
 

 

Informacja  z zebrania Prezydium KZ NSZZ "Solidarność" SGGW 

 w dniu 20 listopada 2012r. 

 

Przewodnicząca Maria Wesołowska, przekazała informacje o posiedzeniu Senatu SGGW w 

dniu 26 listopada 2012 r. 

Senatu podjął uchwały: 

    - o zmianie uchwały o zasadach gospodarki finansowej,    

    -  o korekcie planu rzeczowo- finansowego na rok 2012, 

    -  w  sprawie  zmian w strukturze organizacyjnej Uczelni, (m inn. powołano Samodzielny 

Zakład Techniki w Żywieniu na wydziale Nauk o Żywieniu Człowieka i Konsumpcji). 

    - w sprawie dofinansowania projektu pod roboczym tytułem " Zaawansowane 

biotechnologie dla  ulepszenia produktywności roślin i przewidywania plonu" ze środków 

pochodzących z Komisji  Europejskiej. 

    Przedstawiona została informacja o działalności Wydawnictwa SGGW. W dyskusji prof. 

Tomasz Motyl zaproponował, by zamiast kilkunastu zeszytów naukowych, które mają po 

kilka punktów i ukazują się nieregularnie,  na Uczelni uruchomić 3, 4 zeszyty o wysokim 

poziomie – punktowane na poziomie około 30 punktów. M. Wesołowska  zauważyła, że 

jednak potrzeba, by i młodzi naukowcy, nie posiadający jeszcze tak wybitnych osiągnięć 

naukowych mieli możliwości publikacji swych prac.  

M. Wesołowska  podziękowała p. dyr. J. Kirijow za opracowanie i bardzo piękne wydanie 

rocznicowych zeszytów Solidarności. 

Senat przyjął informację o aktualnym stanie i perspektywach rozwoju Wydziału Rolnictwa i 

Biologii przedstawiona przez Panią Dziekan prof. dr hab. Grażynę Garaczewską. 

 

3.   Pracownicy Działu Remontu i Konserwacji obawiają się że będzie im zaproponowany 

nowy regulamin pracy ze zmianą godzin pracy  z 7.00- 15.00  na 7.30 -15.30. Pracownicy nie 

akceptują tej zmiany,    są  za utrzymaniem dotychczasowych godzin pracy..  

     Przewodnicząca zapoznała członków Prezydium z  treścią przygotowanej notatki  w 

obronie utrzymania  dotychczasowego czasu pracy w Dziale Remontów i Konserwacji. 

Notatka uzyskała poparcie ZNP i Solidarności 80 SGGW.        

   4.  Interwencja w sprawie przydziału mieszkania Panu  Włodzimierzowi Suczkowowowi.  

       Przewodnicząca poinformowała zebranych o  rozmowie  z  Prorektorem W. Bielawskim, 

Kanclerzem W. Skarżyskim i dr Wojciechem Sasem - Przewodniczącym  Komisji 

Mieszkaniowej SGGW. Dr W. Sas obiecał wyjaśnienie sprawy w rozmowie z Panem 

Kanclerzem. 

 

  5. Sprawy interpersonalne w Niepublicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej SGGW. 

      Członkowie Prezydium  po  raz  kolejny  z troską  pochylili  się nad  trudną sytuacją 

personalną panującą   w przychodni SGGW. Sytuację zaostrza fakt zasłabnięcia, pod 

wpływem stresu, w trakcie wykonywanej pacy pielęgniarki Pani  Ewy Wiśniewskiej. 

Wezwane pogotowie ratunkowe zabrało pielęgniarkę do  szpitala, gdzie musiała przebywać 4 

dni. Zdarzenie miało miejsce 9 listopada br. Obowiązki kierownika przychodni  pod 

nieobecność  Pani doktor Agnieszki Szamańskiej pełniła doktor Alicja Piliszek. Pani doktor 

nie zgłosiła zdarzenia do Inspektoratu Bezpieczeństwa i Higieny Pracy SGGW.   

      Zdarzenie jako wypadek w pracy zgłosiła 16 listopada br poszkodowania pielęgniarka 

Ewa Wiśniewska. 

      Obecna   na   zebraniu   Krystyna  Sroka  poinformowała  o   przesłuchaniach   świadków   

zdarzenia  



      prowadzonych przez Zespół Powypadkowy  w celu wyjaśnienia zaistniałego zdarzenia.  

      W celu głębszego zapoznania się z sytuacją panującą w Zakładzie Opieki Zdrowotnej 

ustalono spotkanie    pielęgniarek  NZOZ   Pani  Barbary Podlaskiej  i  Hanny Rykowskiej  z  

Przewodniczącą  KZ  NSZZ "Solidarność". Spotkanie odbędzie się w piątek - 23 listopada 

2012r. 

      Prezydium rozważało również zorganizowanie spotkania i rozmowę o sytuacji panującej 

w przychodni  z Panią doktor Agnieszką Szymańską - kierownikiem przychodni.. 

      Prezydium wysłuchało  również  relacji Piotra Jurki  z ostatniej wizyty  lekarskiej Jego  

żony  w ZOZ     SGGW.  Przy  rejestracji  wizyty  pacjentka  otrzymała  do  podpisu  trzy  

oświadczenia. Jedno  z nich   dotyczyło pozytywnej oceny wizyty i stwierdzenia właściwego 

postępowania lekarskiego jeszcze  przed   wizytą  w  gabinecie   lekarskim. Odmowa  

uniemożliwia   uzyskanie  porady    lekarskiej, bądź jakiekolwiek badanie. Prezydium uznało, 

ze należy wyjaśnić konieczność podpisywania    w/w oświadczenia  Przewodnicząca  

poprosiła Piotra Jurkę  o sporządzenie do  wiadomości Komisji    Zakładowej notatki z tej 

wizyty 

  6 Wolne wnioski. 

   * Joanna Wyleżałek poinformowała o wyborach kierownika Katedry Socjologii. na 

Wydziale Nauk   Humanistycznych. Pan Dziekan  zaprponował  pracownikom  Katedry  

kandydaturę dr hab. Hanny  Podedwornej - prof. SGGW.    . 

     Przedstawiła też ciągle  nurtujący  Ją  problem finansów Wydziału - wzrost  o 200 tys. zł.  

wypłat  za  godziny ponadwymiarowe. Będzie wyjaśniała tę sprawę na grudniowym 

posiedzeniu Rady Wydziału.   Ze smutkiem Prezydium przyjęło wiadomość o śmierci Pani dr 

Ewy Adamczyk - adiunkta w Zakładzie  Pedagogiki. 

 

  * Jacek Bujko przedstawił informacje o pracach  Senackiej Komisji ds.  Nauki dotyczących 

oceny pracowników za lata 2008-2011 

     Zgodnie z ustaleniami Senackiej Komisji ocena prowadzona będzie w każdej grupie 

pacowniczej na  

     każdym Wydziale niezależnie. Oceniana będzie działalność naukowa, dydaktyczna i 

organizacyjna. 

     Funkcje społeczne sprawowane przez pracowników nie będą punktowane. . 

     Komisja przyjęła w poszczególnych grupach następujące udziały poszczególnych 

działalności: 

     Pracownicy naukowo-dydaktyczni: 

     działalność naukowa         - 0,7  

     działalność dydaktyczna   - 0,2 

     działalność organizacyjna - 0,1  

 

     Pracownicy dydaktyczni: 

     działalność naukowa          - 0,2  

     działalność dydaktyczna   - 0,7 

     działalność organizacyjna - 0,1 

 

     Pracownicy naukowi: 

     działalność naukowa          - 0,2  

     działalność organizacyjna  - 0,1 

 

     Zastrzeżenia  do   proponowanej   ankiety  oceny  pracownika  zgłosił Piotr  Jurka: 

Wydział Medycyny   



     Weterynaryjnej  posiada  jeszcze  czwartą działalność. Jest nią działalność medyczna, 

która nie została uwzględniona w proponowanej ankiecie.  

     Projekt dokumentu oceny pracowników powinien być konsultowany ze związkami 

zawodowymi. 

 

  * Ewa Kazubek przedstawiła do wglądu przygotowany specjalny numer biuletynu 

poświecony pamięci ani Rektor prof. dr hab. Marii Joannie Radomskiej. 

 

  * Małgorzata Okołowicz poinformowała o wyborach Społecznych Inspektorów Pracy 

przeprowadzonych    na Wydziale Nauk o Zwierzętach i Wydziale Medycyny 

Weterynaryjnej. Wybory odbyły się 20 listopada br. Społecznym Inspektorem Pracy na 

Wydziale Nauk o Zwierzętach została Pani Teresa Majdecka, a na   Wydziale Medycyny 

Weterynaryjnej Pani Janina Pęconek. 

 

Maryla Kupczyk, Maria Wesołowska 


